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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2022/23:343 Svenska kraftnäts samråd och dialog

För en tid sedan ställde jag en skriftlig fråga till statsrådet Ebba Busch om 
Svenska kraftnäts samråd och dialog kring processen om en ny luftledning 
på 400 kilovolt genom bland annat Emmaboda kommun. I svaret konstaterar 
jag att statsrådet håller med mig om att en fungerade samrådsprocess är en 
förutsättning för att utbyggnaden av elledningar och annan 
samhällsinfrastruktur ska komma till stånd. 

Det som dock är tråkigt är att statsrådet inte med ett ord svarar på frågan hur 
samråden och dialogen kan bli bättre. 

Mot bakgrund av de rent katastrofalt dåliga samrådsprocesser som Svenska 
kraftnät bedrivit i det aktuella fallet, liksom i flera andra samrådsprocesser, där 
beteendet och nonchalansen mot exempelvis markägare är mycket dåligt 
och gör att dessa projekt drar ut på tiden vill jag återigen fråga energi- och 
näringsminister Ebba Busch:

 

Avser ministern att ta några initiativ för att förbättra samråd och dialog när 
samråd ska genomföras för byggande av elledningar eller annan samhällsviktig 
infrastruktur?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-02-15
Besvaras senast
2023-02-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


